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ADANA ŞUBE

ŞUBELERDEN

HABERLER

ADANA TABİB ODASI BAŞKANI DR. 
SELAHATTİN MENTEŞ TARAFINDAN 

PANDEMİ HAKKINDA BİLGİLENDİRME 
YAPILMIŞTIR

17.10.2020 tarihinde Ziraat Mühendilseri Odası Top-
lantı Salonunda İl Koordinasyon Kurulu talebiyle 
Adana Tabib Odası Başkanı Dr. Selahattin MENTEŞ 
tarafından pandemi ile ilgili TMMOB`a bağlı Şubele-
rin Başkanlarına bilgi aktarımı yapılmıştır.

ADANA İKK TARAFINDAN “DEPREM” 
HAKKINDA BASIN AÇIKLAMASI 

YAPILMIŞTIR
04.11.2020 tarihinde Adana İnşaat Mühendisleri 
Odası Toplantı salonunda; Jeoloji - İnşaat ve Jeofizik 
Mühendisleri Odaları tarafından hazırlanan ve İKK 
Sekreteri Erol SALMAN tarafından okunan Deprem 
ile ilgili basın açıklaması Adana yerel basınında ge-
niş yer almıştır.   

ŞUBE BAŞKANIMIZ DR. MEHMET TATAR 
KOZMİK VE BAŞKENT RADYOLARININ 

KONUĞU OLDU
Yapılan canlı yayınlarda İzmir Depremi, Adana`-
nın Depremselliği, Yapı Denetim Sistemi, İmar Affı, 
Kentsel Dönüşüm, Zemin Etütleri, Yeraltısuları vb. 
konularını kapsayan bilgi aktarımında bulunmuştur. 

HATAY İL TEMSİLCİLİĞİ

HATAY İL TEMSİLCİMİZ RASİM CAN 
BEYZADEFM&TV KANALI İLE DEPREM 

HAKKINDA RÖPORTAJ VERDİ
Jeoloji Mühendisleri Odası Hatay İl Temsilcimiz Rasim 
Can, Beyzadefm&TV`ye İzmir Depremi ve Hatay`ın 
Depremselliği hakkında röportaj verdi.

Deprem zararlarının en aza indirmek için gerekli tedbirleri 
hayatta geçirmenin önemli olduğunu ve bu tedbirlerin bir 
an önce alınmasının önemine değinen Rasim Can;

``Fay Yasası çıkartılıp, yerleşim alanları içinde bulunan 
diri fay yerleri tespit edilerek gerekli tedbirleri almak.
Yapılacak olan yeni yapılar, zemin şartlarına ve deprem 
şartnamesine uygun ve sıkı denetim altında yapmak.
Zayıf zeminler üzerinde yapılan binalar ve deniz kumu ile 
yapılan depreme dayanıksız yapılar yıkılıp yerine depreme 
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dayanıklı binalar inşa etmek, bu önlemler alınmazsa doğa 
olayı olan depremleri doğal afete dönüştürmüş olacağız. 
Deprem  Öldürmez İhmal Öldürür`` şeklinde ifadelerini 
dile getirdi.

HATAY İL TEMSİLCİMİZ RASİM CAN  ÜYE 
ZİYARETLERİ YAPTI

Jeoloji Mühendisleri Odası Hatay İl Temsilcisimiz Rasim 
Can, Yeni Büro Açan Üyemiz; 3M Mazlum İnşaat sahibi 
Muhammed Mustafa Mazlum`u bürosunda ziyaret ederek 
çalışmalarında başarılar diledi.

HATAY ZAFER GAZETESİ İLE DEPREM 
KONULU RÖPORTAJ YAPILDI

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Hatay İl Temsilcisi 
Rasim Can, Hatay Zafer Gazetesi Mühabirleri İle 
röportaj yaptı.

Röportaj da Hatay`ın bulunduğu coğrafi konumdan 
bahsederek deprem riski ve alınması gereken önlemler 
hakkında önemli açıklamalarda bulunarak, İlimiz 
Hatay`ın birinci derece deprem kuşağı içinde yer aldığını 
ve İimizde jeolojik olarak bulunan diri iki fay hatlarının  
mevcut olduğunu -Doğu Anadolu Fayı ve Ölü Deniz 
Fayı-bunlardan birinin hareket etmesi halinde bütün 
Hatay ilimizin zarar göreceği vurgusu üzerinde durarak 
deprem zararlarını en aza indirmek için gerekli tedbirleri 
hayata geçirmemiz gerektiğini belirtti.Sözlerini Deprem 
Öldürmez İhmal Öldürür olarak bitirdi.

 
HATAY YENİ HABER GAZETESİ MUHABİRİ İLE 

RÖPÖRTAJ YAPILDI
Deprem hakkında yıllardır konuşmaktayız ve konuşmaya 
devam edeceğiz. Bu konuda Jeoloji bilim adamları, çok 
yakın bir zamanda Malatya ve Elazığ depremlerini yapan 
Doğu Anadolu Fayı için uyarılarını yapmışlardır. Bu 
uyarılarda; ilimizden de geçen Doğu Anadolu fay hattının 
Türkoğlu, Hassa, Kırıkhan, ve Samandağ yerleşim 
yerlerinin bulunduğu güzergahta kırılması halinde büyük 
tehlike yaratacağını ifade etmektedirler. Doğu Anadolu 
Fayından başka çoktan suskun olan Ölü Deniz Fayı’da 
hareket etmesi halinde ilimizin tümünü olumsuz yönde 
etkileyeceği bir gerçektir. 
Jeoloji Mühendisleri Odası Hatay İl Temsilciliği olarak 
yıllardır bu konuda bilgilendirme ve uyarılarımızı 
yapıyoruz. Bütün Yerel Yönetimleri, Resmi kurum ve 
kuruluşları, Yapı Denetim şirketlerini, Mühendislik büro 
şirketlerini ve Müteahhit firmaları göreve çağırıyoruz. 
Deprem konusunda lütfen daha duyarlı olalım. 
Unutmayalım Deprem öldürmez ihmal öldürür.
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ANTALYA ŞUBE

ANTALYA VALİSİ SAYIN ERSİN YAZICI 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

4 Kasım 2020 tarihinde, Antalya Valisi Sayın Er-
sin Yazıcı Odamıza ziyarette bulunmuşlardır. Şube 
Başkanımız Bayram Ali Çeltik ve Yönetim Kurulu 
Üyelerimizin hazır bulunduğu ziyarette Antalya`-
nın jeolojik sorunları ve Yapı-Denetim konularında 
görüşme gerçekleştirilmiştir. Sayın Valimize değerli 
ziyaretleri için teşekkür ederiz. 

BURDUR YENİ GÜN GAZETESİYLE 
“İZMİR DEPREMİ VE ZEMİN 

ETÜTLERİNİN ÖNEMİ” HAKKINDA 
RÖPORTAJ YAPILDI

7 Kasım 2020 tarihinde Burdur İl Temsilciliğimiz 
Burdur Yeni Gün gazetesiyle “İzmir Depremi ve Ze-
min Etütlerinin Önemi” hakkında röportaj yaptı.

ATA`MIZI SAYGIYLA, SEVGİYLE, MİNNETLE 
VE ÖZLEMLE ANIYORUZ...

10 Kasım 2020 tarihinde Türkiye Cumhuriyeti`nin 
Kurucusu Büyük Önder Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk`ün aramızdan ayrılışının 82.yıldönümünde, 
Cumhuriyet Meydanı`nda yapılan anma törenine 
katıldık. Şube Başkanı Bayram Ali Çeltik ve Sayman 
Üye Hakan Özdemir tarafından Atatürk Anıtına çe-
lenk sunumu yapıldı.

ANTALYA`NIN DEPREMSELLİĞİ
İzmir’de yaşanan 6,6 büyüklüğündeki depremin ar-
dından Şube Başkanımız Bayram Ali Çeltik “Antal-
ya’nın depremselliği”  hakkında Akdeniz Gerçek, 
Antalya Ekspres, Akdeniz Körfez, Antalya Hilal, 
Güney Haberci Aksu, DHA, İHA ve Kanal V,  TRT 
Antalya Radyosu ve Radyo Secen’e basına açıklama-
larda bulunmuştur.
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ESKİŞEHİR ŞUBE

KONYA ŞUBE

PROF DR CAN AYDAY “MARS JEOLOJİSİ” SU-
NUMUNDA “MARS/KIZIL GEZEGEN” KONU-

SUNDA DETAYLI BİLGİLER VERDİ
Eskişehir Şube Başkanımız Prof Dr. Can Ayday 
“Mars Jeolojisi” Konulu Webinar Sunumu Gerçek-
leştirmiştir.(17.11.2020)

Şube Başkanımız Prof.Dr. Can AYDAY 17.11.2020 
tarihinde ZOOM üzerinden Kasım ayı etkinlikleri 
çerçevesinde “MARS JEOLOJİSİ” adlı sunumunu 
gerçekleştirmiştir. Sunumda “Mars/Kızıl Gezegen” 
konusunda detaylı bilgiler verilmiş güncel olan 
“Perseverance ile ilgili teknik detayları açıklamıştır. 
Farklı bir konuda yapılan bu sunumun mesleğimiz 
açısından önemi bir kez daha vurgulanmıştır. Sunum 
katılımcıların soru-cevap kısmıyla sona ermiştir.

OBRUKLAR İLE İLGİLİ RÖPORTAJ VERİLDİ
06 Kasım 2020 tarihinde, Konya Şube Başkanımız 
Prof. Dr. Fetullah Arık BNN Tv Jale Yenigökyer ko-
nuğu oldu. Programda son günlerde meydana gelen 
depremler,  Konya’nın Depremselliği , Fay Yasası ve 
Jeoloji  Mühendisliği Hizmet alanları konuşıldu.

14 Kasım 2020 tarihinde Holldanda rtlnieuws telev-
ziyonuna Konya Karapınar Bölgesinde oluşan Ob-
ruklar ile ilgili bilgi verildi program için bölgede çe-
kimler yapıldı.

WEBİNAR: TÜRKİYE’DE DEPREM GERÇEĞİ VE 
KONYA

26 Kasım 2020 Şube Başkanımız Prof Dr Fetullah 
ARIK In konuşmacı olarak katıldığı Konya Necmet-
tin Erbakan Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsü’nün 
düzenlediği Prof Dr Savaş ERDURAN moderatörlü-
ğünde   “Türkiye’de deprem gerçeği ve Konya” We-
binar’ında düzenlendi. 
KATILIMCILAR
Prof Dr Fetullah ARIK
Jeoloji Mühendisleri Odası Konya Şube Başkanı
Dr. Süleyman Kamil AKIN
İnşaat Mühendisleri Odası Konya Şube Başkanı
Dr Armağan GÜLEÇ KORUMAZ
Mimarlar Odası Konya Şube Başkanı
Munir GÜNAY
Şehir Plancıları Odası Konya Şube Başkanı
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SAMSUN ŞUBE

SAMSUNUN DEPREMSELLİĞİ VE 
YAPILAŞMASI İLE İLGİLİ YAPILAN BASIN 

AÇIKLAMALARI

İzmir ‘de yaşanan üzücü depremin ardından TMMOB 
Jeoloji Mühendisleri Odası Samsun Şubesi olarak 
Samsun›da yaşanacak depremle ilgili tedbirlerin 
alınması gerektiğini ve her an deprem olacakmış gibi 
hazırlıklı olmamız gerektiği hatırlatıldı.
En aktif faylardan olan Kuzey Anadolu fay hattı böl-
gemize en yakın fay hattı olduğu hatırlatması yapıl-
mıştır. Yapılan açıklamada; bu fay hattının uzun za-
mandır sessiz olduğu vurgulanmıştır. Yapılaşmaya 
giderken mutlaka eminle barışık yapılar yapılması 
gerektiği ve yapı denetim yasasına göre yapı dene-
tim firmalarının sorumluluklarını yerine getirmesi 
vurgulanmıştır.

“KİMSE SAMSUN’DA DEPREM OLMAZ DİYEMEZ” 

Olası Samsun depremiyle ilgili konuşan Gül Yüzün-
cü Yılmaz, “İnsan hayatı her şeyden önemli. Yaşaya-
rak görüyoruz toprak altındaki bir tane canlının ne-
fesine duymak bile bizi mutlu ediyor. Neden bunları 
yaşayalım. Sonuçta biz bir deprem ülkesiyiz. Kimse 
Samsun’da deprem olmaz diyemez mutlaka olacak-
tır. Bunun bir süreç olduğunu ve mutlaka yaşanaca-
ğını biliyoruz” şeklinde konuştu.  Yılmaz, “Zeminle 
barışık yapılar üretmek zorundayız. Zemini doğru 
tanımlarsak üzerine yapacağımız yapıyı da gerekli 
önlemleri alarak yapmış oluruz. Örneğim Atakum 
sahillerinde dikkatli olmamız gerekiyor. Bu bölge 
alüvyon zemin, zemin sıvılaşmasına dikkat edilmeli. 
Buradaki yapılaşmalarda mutlaka önerilerin yerin-
de uygulanmasının denetlenmesi gerekiyor” dedi. 
 
CANSU KIRCALI HABERİ SAMSUN HABER

 “ZEMİNLE BARIŞIK YAPILAR ÜRETMEK 
ZORUNDAYIZ”

Binaların doğru şekilde yapılması deprem sırasında 
olası can kaybını en aza indiriyor. Yapılan yapıların 
zemini tanımanın önemini vurgulayan Yılmaz, “Ze-
minle barışık yapılar üretmek zorundayız. Zemini 
doğru tanımlarsak üzerine yapacağımız yapıyı da 
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gerekli önlemleri alarak yapmış oluruz. Örneğim 
Atakum sahillerinde dikkatli olmamız gerekiyor. 
Bu bölge alüvyon zemin riski çok yüksek. Buradaki 
yapılaşmalarda mutlaka önerilerin yerinde uygulan-
masının denetlenmesi gerekiyor” diye konuştu. 
SAMSUNHABER.COM  HABERİ  TAHİR ÖMER 

ÇOKLUK HABERİ

SAMSUN İL AFET RİSK AZALTMA PLANI 
(İRAP) II. ÇALIŞTAYI GERÇEKLEŞTİ.

   
İl Risk Azaltma Planı (İRAP)  kapsamında  pilot 
illerden biri olan Samsun’da 13-14 Kasım  2020 
tarihlerinde çevrimiçi ortamda yapılan II.İRAP 
Çalıştayı’na TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası 
Samsun  Şube olarak Heyelan ve Deprem masaların-
da ikinci kez katılımcı olarak katkı verdik. 

“SAMSUN VE DEPREM” 

Samsunlu yazar Akın ÜNER ile Samsun ve deprem 
üzerine zoom üzerinden canlı yayına katıldık. Sam-
sunun depremselliği ve Samsun’da yaşanabilecek so-
runlar, yapı stokları üzerine canlı bir söyleşi yaptık. 

İZMİR GİBİ BU OLAYLARI YAŞAYABİLİRİZ

Jeoloji Mühendisi ve Samsun Jeoloji Mühendisle-
ri Odası Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa Makas, 
Samsun ve Çarşamba’da olası bir deprem de ya-
şana bilirliği  ihtimalini ve deprem anında yapıl-
ması gerekenler ve yapılmaması gerekenler hak-
kında yerel TV ve basına açıklamalarda bulundu. 
 
DEPREMİN AFETE DÖNÜŞMESİNİ ENGELLEYE-
BİLİRİZ…       

 
Deprem yönünden en tehlikeli bölgeleri sıralayan 
Jeoloji Mühendisleri Odası Tokat İl temsilcisi Jeolo-
ji Yüksek Mühendisi Kasım Çağlayan DEMİREZEN 
Kuzey Anadolu Fayı üzerinde Reşadiye, Niksar ve 
Erbaa ilçelerinin bulunduğuna dikkat çekerken dep-
remin afete dönüşmemesi için alınması gereken ted-
birleri anlattı. Haber yerel basında yer aldı.        
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SİVAS ŞUBE

TRABZON ŞUBE

SİVAS İRAP ÇALIŞTAYINA 
KATILDIK

AFAD koordinesinde Risk Azaltma Pla-
nı(İRAP) hazırlamak üzere pilot il olarak 
seçilen ilimizde plan hazırlama süreci 
devam ederken, Şube Başkanımız Ke-
nan Yusuf GÖKKAYA,Şube Yazmanımız 
Mustafa KAYA ve Şube Yayın Üyemiz 
Semet ÖZATALAY 19-20 Kasım tarihle-
rinde düzenlenen İRAP Çalıştayına ka-
tıldı.

TRABZON BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI 
MURAT ZORLUOĞLU’ NA ZİYARET

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Mu-
rat Zorluoğlu ile TMMOB Trabzon İl Koordinasyon 
Kurulu bir araya geldi. 
Şubemizi temsilen Şube Başkanımız Semi Hamza-
çebi’ nin katıldığı toplantıda; şehrimiz için karşılıklı 
istişare ve görüş alışverişinde bulunuldu.

TRABZON İKK ZİYARETLERİ

TMMOB Trabzon İl Koordinasyon Kurulunun ‘İçe-
risinde olan alanlarda İlimizin ve Ülkemizin her ku-
rumunun,çevre ve insan odaklı bütün projelerine 
katkı vermeye hazırız. Günümüz toplumları yaşam 
alanlarının bilinçli planlanmasında doğrudan etkin 
olmak istemektedirler. Bu bağlamda,kamu kurumla-
rı ve halk arasında köprü vazifesi görerek kurumlar 
arası iletişimi canlı ve diri tutmak için bu tür ziyaret-
leri daha sık gerçekleştirerek bağların güçlenmesini 
sağlamayı bir görev edindik. 
Toplumun beklentilerinin karşılanması ve gelecek 
nesillere yaşanabilir alanlar bırakmak için kamu ve 
sivil toplumu bir arada birlikte düşünmek,birlik-
te hareket etmek ve birlikte üretme düşüncesi ile 
ÜRETKEN ODACILIĞA devam edeceğiz.’ görev 
tanımıyla çıktığı bu yolda ziyaretleri devam etmek-
te olup bu bağlamda ilk olarak Gümüşhane Valimiz 
Kamuran TAŞBİLEK, Gümüşhane Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Halil İbrahim ZEYBEK ve meslekta-
şımız olan Gümüşhane Üniversitesi Rektör Yardım-
cısı Prof. Dr. Ferkan SİPAHİ Şube başkanımız Semi 
HAMZAÇEBİ’ nin de katılımıyla ziyaret edildi; ya-
pılan görüşmelerde Gümüşhane konuşuldu,istişare 
edildi. Verebileceğimiz katkılar için her zaman hazır 
olduğumuzu ve gerekli görecekleri zamanlarda tek-
rar bir araya geleceğimiz konusunda fikir birliğine 
varıldı..


